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Skrivelse angående Jämställdet 
 
Vi skulle vilja ha svar på några ytterligare frågor efter vår skrivelse och det 
svar vi fick på ”jämställdhet i Rinkeby-Kista”. 

 

1. Vilka verksamheter finns i stadsdelen som är kontinuerliga (ej 
lovaktiviteter eller enskilda events) som vänder sig enbart till tjejer 
och vilka av dessa drivs av förvaltningen helt självständigt? 

2. Vad har ungdomsgårdarna och träffpunkterna haft för strategi och 
förändrat sin verksamhet för att locka fler tjejer? 

3. Har man gjort någon typ av enkät som vänder sig till kvinnor i olika 
åldrar för att få en bild av hur de upplever frågor kring sin 
rörelsefrihet och tillgången till verksamheter samt upplevelsen av 
tillgång och trygghet i det offentliga rummet? Alternativt finns det 
andra aktörer som har gjort något liknande som förvaltningen har 
använt i sitt arbete? 

4. För man statistik även på verksamheter som drive-in fotboll och 
annat och i sånt fall hur ser könsfördelningen ut där? 

5. Den statistik som presenterades i förra svaret var inte helt enkel att 
tyda. För vilken tidsperiod var det? Hur för personalen statistik och 
vad räknas med i det? Räknas t ex besökarna på tjejforum i Husby 
med i statistiken eller är det enbart statistik från kvällar/helger då 
verksamheten vänder sig till både tjejer och killar? Hur har det 
förändrats över de senaste åren? Har man sett tydliga förändringar i 
andel tjejer inom fritidsverksamheten över tid, och i sånt fall, kan 
man koppla det till någon speciell förändring man har gjort? 



  

 

 

6. Vad har man för strategi när det gäller tjejforum? Har man tänkt att 
fortsätta med den verksamheten även när Rädda Barnen inte finns 
kvar som samarbetspart och i sånt fall hur? 

 


